
THE HASHEMITE KINGDOM OF JORDAN      

CITY OF AMMAN 

EMBASSY OF THE UNITED STATES OF AMERICA 

 

 

 

To whom it may concern: 

 

The bearer of this letter has contacted the U.S. Embassy in Amman, Jordan, requesting documentation 

of the bearer’s marital status and eligibility to marry. As the United States does not maintain centralized 

records of marriages and divorces, the Embassy has no means by which to verify the bearer’s marital 

status and can provide the bearer with no such documentation. The Embassy requests that the 

government of Jordan assist the bearer of this letter in proceeding with his/her request to be married in 

Jordan. If you have any questions concerning this letter or its validity, please contact the American 

Citizen Services Unit at 590-6950. 

Sincerely, 

V/Consul of the United States of America 

U.S. Embassy – Amman, Jordan 

 

 :نًٍ يًّٓ الأيش

 نذٖجخًاعيت الإحايهت ْزِ انشسانت لذ حمذو بطهب نهحصٕل عهٗ ٔثيمت حثبج إْهيخّ انمإََيت نهزٔاج ٔ حانخّ / إٌ حايم

ٔ انطلاق   أنحالاث انزٔاج يشكزيت إٌ انٕلاياث انًخحذة لا ححخفظ بسجلاث . لأيشيكيت في عًاٌ، الأسدٌاانسفاسة 

ٔنزنك فإٌ انسفاسة لا حًهك انٕسائم انخي حًكُٓا يٍ انخحمك يٍ انحانت الإجخًاعيت نحايم ْزِ انشسانت ٔ بانخاني لا 

إٌ انسفاسة حطهب يساعذة انحكٕيت الأسدَيت في حسٓيم يًٓت حايم ْزِ . يثبج رنكحزٔيذْا بًا  أٔ حسخطيع حزٔيذِ

يشجٗ الإحصال بانسفاسة الأيشيكيت، لسى انشعايا  .بٓا  في الأسدٌ/انشسانت في طهبّ إحًاو يعايهت انزٔاج انخاصت بّ

  .9006090 الأيشيكاٌ إرا كاٌ نذيكى أيت حساؤلاث حٕل ْزِ انشسانت أٔ صلاحيخٓا عهٗ ْاحف سلى

 

  يع فائك الإحخشاو                                                        

 َائب لُصم انٕلاياث انًخحذة الأيشيكيت                                                        

 ٌعًاٌ، الأسد –انسفاسة الأيشيكيت                                                                                       


